

康大學報 第十六期

115 年 6 月出刊

AI 輔助健康促進介入對社區長者認知功能與多面向健康成效之影響

Effects of an AI-Assisted Health Promotion Intervention on Cognitive Function and Multidimensional Health Outcomes in Community-Dwelling Older Adults

蔡玟純
李寒櫻
朱冠嫻
陳秀珍

Wen-Chun Tsai
Han-ying Lee
Kuang-Pei Chu
Shiu-Jen Chen
P.1~18

探討嘉寶果素對肺腺癌之影響

Investigating the effects of jaboticabin on lung adenocarcinoma

蔡清輝
林頤鈞
柳志達
陳右儒

Ching-Hu Tsai
Yi-Chun Lin
Ta-Chih Liu
Yo-Ju Chen
P.19~34

EECP 最適操作參數對末梢血管機能之探討

Research on the effect of EECP optimal operating parameters on peripheral vascular function

林毓
蔡玟純

Yu Lin
Wen-Chen Tsai
P.35~46

AI 輔助海報設計之學習動機與設計主導權研究

Learning Motivation and Design Agency in AI-Assisted Poster Design

王英龢

Yin-Ho Wang
P.47~58

基於人工智慧工具之語言功能大綱項目建構：詞語與影音資料庫的整合

The Construction of a Language Function Syllabus Framework Based on AI Tools: Integrating Lexical and Audio-Visual Databases

鄭尊仁
Cheng-Tsun Jen
P.59~70

幽靈、正義與歷史：德希達對馬克思主義歷史哲學的解構

Specters, Justice, and History: Derrida's Deconstruction of Marxist Philosophy of History

韓台武
Tai-Wu Han
P.71~86

楊渡《未燒書》與敘事醫學析探

An Analysis and Exploration of Yang Du's The Unburnt Book and
Narrative Medicine

林郁婷

Yu-Ting Lin
P.87~102

梅子發酵液不同配比對抗氧化活性影響與濃度抑制效應

Effects of Different Ratios of Plum Fermentation Liquid on
Antioxidant Activity and the Concentration Inhibition Effect

陳瑪鈴

韓傳孝

Ma-Ling Chen
Chuan-Hsiao Han
P.103~113
